
 

 

Just sign Utdragsbestyrkan 

Sammanträdesprotokoll 

Vetlanda Ungdomsråd 

Sammanträdesdatum 

2024-01-29 

Vetlanda Ungdomsråd 

Plats och tid Sammanträdesrum 1, Stadshuset kl. 12.30 till 15.00 

Beslutande Theodor Wätterbo, Ordf., Withalaskolan 
Moa Hedqvist, Withalaskolan 
Ben Bjurenholt, Vetlanda friskolan 
Tias Lerage, Withalaskolan  

Frånvarande Stina Lindgren, ordförande, Withalaskolan  
Alma Lidehorn, Vetlanda friskolan  
Birgit Blix, Vetlanda friskolan  
Adrian Borg, Landsbro skola  
Ida Lidehorn, Landsbro skola  
Kevin Svensson, Landsbro skola  
Nellie Svensson, Landsbro skola 

Övriga deltagare Anders Dahlén, Glenh Zachrisson, Johanna Andersson (punkt 2), Anna Ullman 
(punkt 4) 

Utses att justera Ben Bjurenholt 

  

 

Sekreterare 

 

Paragrafer §. 

Ordförande 

Ander Dahlén 

 

Justeringsperson 

Theodor Wätterbo 

 

 Ben Bjurenholt Justeringsperson 2 
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Föredragningslista 

    

 

1. Upprop och mötet öppnas 

Vi konstaterar att många är sjuka idag. Teodor Wätterbo utses till ordförande 

eftersom både ordförande Stina Andersson och vice ordförande Adrian Borg är 

frånvarande. 

2. Vetlandafesten 

Besök av Johanna Andersson från Kultur- och fritidsförvaltningen. Johanna frågar om 

ungdomarna har frågat sina kompisar. Ben har kollat med artister. Johanna berättar 

att hon bjudit in några nya matvagnar. Ungdomsrådet föreslår fish and chips.  

Johanna jobbar med bokning av artister. Senast nästa ungdomsråd behöver Johanna 

få namn. Hon jobbar utifrån Bens lista just nu.  

Ungdomsrådet frågar om Tik Tok personen "Vad ar problemet" kanske kan vara med 

på Vetlanda festen? Kanske kan han göra stand up?  

Ungdomsrådet föreslår att Vattenverket kan ha öppet och skateparken kan vara 

öppen och visas av Skate föreningen. 

Ungdomsrådet lyfter idén med buss från sista akten ut till orterna utanför Vetlanda 

centralort. Johanna säger att det inte går att ordna inför i år men tar med tanken till 

nästa år.  

Johanna informerar att senast 3 mars måste man anmäla i e-tjänsten om man vill ha 

ett stånd på festen. 

3. Ungdomsrådet besöker KSAU 

Ungdomsrådet besökte KSAU möte i KS-salen. Alla presenterar sig. Ben berättade hur 

ungdomsrådet har arbetat under det första året. Politikerna frågade ungdomarna om 

varför de är med i ungdomsrådet.  

Samtal förs om hur samarbetet mellan KSAU och ungdomsrådet kan utvecklas. Viktigt 

att ungdomsrådet får komma in tidigt i olika ärenden innan färdiga förslag finns för 

beslut. 

4. Besök av gymnasiechef Anna Ullman 

Anna Ullman presenterar sig och berättar att det finns ett förslag att Sävsjö, Eksjö, 

Vetlanda, Nässjö, Aneby ska bilda ett gemensamt höglandsförbund som ska ansvara 

för gymnasieskolan i alla kommunerna. Anna Ullman har fått uppdrag att prata med 

ungdomar inför politikernas beslut om vad de tänker. Anna ställer följande frågor: 

 

- Hur viktigt är det att gymnasieprogrammet finns i Vetlanda? 

- Väljer man ett annat program för att inte behöva åka eller flytta? 

Ungdomarna svarar att skolan inte ligger för långt bort från där man bor. Man ska 

kunna åka över dagen. Det är viktigare att bo hemma. Inte ta mer än en timme till 

skolan. Helst kunna cykla.  

Men brinner man för något särskilt så är man nog beredd att flytta.  
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Beslut: Eftersom många är sjuka idag beslutar ungdomsrådet att Anna Ullman skickar 

frågor till ungdomsrådet för att prata om frågorna vid nästa möte. 

5. Kommande möten under våren 

Nästa möte 29 februari kl. 12-14.  

Beslut: Glenh lägger in övriga dagar under våren 

6. Övriga frågor 

- Ungdomsrådet går och köper fika i Café Axet  

- Inga övriga frågor  

 

 

 

 


